
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-20-254827 

Zaaknummer Z-19-083017 

Naam raadslid M. Raat 

Fractie VVD 

Onderwerp Raadsvragen VVD Inventarisatienotitie Kadernota 2021-2023 

Datum waarop de vraag is gesteld 4 mei 2020 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

De vragen dienen uiterlijk donderdag 14 mei 15.00 uur te zijn beantwoord. Op die dag worden 

de antwoorden ook door de griffie verspreid. 

 

1.  Leidt het tijdelijk ‘on hold’ zetten van grote projecten juist niet tot extra kosten en 

inzet van de organisatie? Straks moet het werk dat nu reeds gedaan is weer overnieuw 

gedaan worden. 

antwoord  Bij het on-hold zetten van projecten laten we niet zomaar alles uit onze handen vallen 

maar parkeren we slim. Dat door b.v. een lopende tussenstap nog wel af te ronden en 

de tussenresultaten daarna op de plank te leggen. Daarmee kunnen we, na aanvullende 

besluitvorming, de projecten die doorgaan weer oppakken.  

2. Het college geeft aan dat woningbouwlocaties opraken. Zowel bij het MFA in Abbekerk 

als het zwembad in Wervershoof komt ruimte voor woningbouw vrij. Is het dan wel 

verstandig om deze projecten stop te zetten? Juist woningbouw levert ook geld op. 

Antwoord Het gaat hier om een vergelijking van structurele kosten van een zwembad en een MFA 

en mogelijk incidentele opbrengsten van vrijkomende locaties voor grondexploitatie.  

 

We spreken van mogelijk incidentele opbrengsten omdat het niet per definitie zo is dat 

een grondexploitatie geld oplevert. Een bijkomend effect is nog wel dat toevoeging van 

woningen (en inwoners) beperkt geld oplevert in het gemeentefonds.  

De structurele opbrengsten van de mogelijke toevoegingen van woningen van deze 

locaties aan het gemeentefonds staan niet in verhouding tot de structurele lasten van 

het zwembad en het MFA.   

 

3. Er wordt sinds 2020 bij het sociaal domein ingezet op resultaatgericht werken. Wat zijn 

de opbrengsten hier van? Leidt het ook tot besparingen? 

 

Antwoord Het resultaatgestuurd werken is een andere manier van werken. Deze manier van 

werken is niet ingevoerd om tot een besparing te leiden. Resultaatgestuurd werken 

draagt bij aan meer grip en sturing op het behalen van de resultaten binnen het sociaal 

domein, doordat we (financieel) kunnen sturen op het behalen van resultaat binnen de 



 

 

zorgtrajecten. 

4. In Hoorn is het college een bestuursopdracht verstrekt waarin heb opdracht is gegeven 

de oorzaken van de tekorten te analyseren. Is zoiets in Medemblik ook zinvol? 

Antwoord Ja, het college heeft reeds een bestuursopdracht aan de organisatie gegeven om het 

tekort van het sociaal domein verder te analyseren. En hierbij te komen met 

beheersmaatregelen.   

Wij zullen deze opdracht ter informatie toesturen 

 

5. Bij het accommodatiebeleid wordt over extra tekorten gesproken. Maar zou het beleid 

niet juist tot besparingen moeten leiden? 

Antwoord Ongewijzigd beleid en ongewijzigde besluitvorming leiden tot de genoemde tekorten. 

Gezien het grote tekort in dit domein lijken stevige keuzes nodig:  

- Het project “Lange Termijn Accommodatiebeleid” kan leiden tot nieuwe kaders en 

uitgangspunten die invloed hebben op de tekorten. Uw raad beslist hier t.z.t. over. 

- Accommodatiebesluiten (projecten 'on-hold' zetten en nieuwe projecten) die nu voor 

liggen bij uw raad hebben grote invloed op de genoemde tekorten.  

 

Door middel van deze besluiten en kaderstelling heeft uw raad direct invloed op het al 

dan niet terugbrengen van deze tekorten en kunt u desgewenst sturen op de budgetten.  

 

6. Het college geeft aan dat de basis niet op orde is in de organisatie. Zou u kunnen 

aangeven hoeveel extra middelen er nodig zijn specifiek voor de thema’s woningbouw, 

ontwikkeling en openbare ruimte? 

Antwoord Nee, deze vraag is niet eenvoudig te beantwoorden. Inzet hangt af van veel 

factoren/keuzes. Wij informeerden u in 2019 over de complexiteit van projecten in 2 

thema-avonden gebiedsontwikkeling. (zie informatienota 27 januari 2020).  

7. Als we de inkomsten van de 7 Westfriese gemeenten (afgeleid uit hun begrotingen) 

naast elkaar zetten zijn de inkomsten per inwoner in Medemblik het laagst. Heeft het 

college wellicht een verklaring over waarom Medemblik gemiddeld de laagste inkomsten 

heeft? 

Antwoord Elke gemeente is autonoom en heeft eigen beleid op haar inkomsten (belastingen, 

kostendekkende leges en heffingen, grondexploitaties etc.). De inkomsten uit de 

algemene uitkeringen is zeer specifiek per gemeente. College wil ook zicht op de 

uitgavenkant (vanwege relatie tot inkomsten). College stelt vergelijking voor met de 

opbouw van de inkomsten van Hollands Kroon (wil op basis daarvan eventueel lobby 

voeren via P10). 

 

 

 

 


